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Ter informatie aangepaste Q&A. Heb ik aangeleverd voor debatdossier.
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) <JEM eninvws.nl>; ) SEE @minvws. nl>

) <BEEE @ minvws.ni>; [EESBE1.2e RS @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Ter beslissing QenA PBM verpleeghuizen nieuw

Hierbij de QenA’s aangepast zoals EEE) heeft gevraagd

Van: 512 51.2e JEM eminvws.ni>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 11:45

aan:IEEE)SEEN© inves»;IEE SEE minvws.ni>
Onderwerp: FW: Ter beslissing QenA PBM verpleeghuizen nieuw

Urgentie: Hoog

Passen jullie ajb de g&a’s aan?

Groeten,

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 11:41

Aan:

CC: 5.1.2 . . @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Ter beslissing QenA PBM verpleeghuizen nieuw

Paar dingen

187734

Bij PBM verpleeghuizen: moeten daarin behandeladvies verwerken: OMT zei eerder en heeft nu ook aangegeven dat preventief
goed is, maar behandeladvies werkt dat uit, dat is ook taak beroepsgroep. En neem citaat uit btrief op.

Passage over gelijkgesteld ghz en odueren snap ik - in welk opzicht dan?

Bij vragen GL

- Belangrijk toe te voegen dat RIVM nog steeds vindt obv risico inschatting dat binnen 1,5 m iets aangeven etc pbm niet

nodig is, maar dat utilegbaar en consistentie (en dan in juiste woord) de uitgansgpunten heeft aangepast, zie citaat in

persbericht zaterdag, letterlijk plakken
- Ergens eerder in die tekst rgaag ook de professionele ruimte opnemen (want de discussie over deze aanpassing is

eingelijk ook niet nodig gegeven de aanpassing per 1 mei en de handreiking van vnvn

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 09:59

Aan: 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>

CC: 5.1.2 CAPE) <BEAN @ minvws.nl>

Onderwerp: Ter beslissing QenA PBM verpleeghuizen nieuw

Hol

EEEBen je akkoord met bijgevoegde Q&A's?
Groet EE]



187734

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 09:54

Aan:EEE minvws.nl>

CC 5.1.5 minvws.nl>

Onderwerp: QenA PBM verpleeghuizen nieuw

Hallo BEES

Hierbij onze q&a’s.
Speciale aandacht gevraagd voor de eerste q&a over pbm in verpleeghuizen.
Dit nav het OMT advies vs de brief. Vanochtend was hierover ook op de radio.

Groeten, IEEE


